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型號：WST-PSP002 

HDMI 2.0 4K@60Hz 一進二出影像分配器  

                                  

安全須知 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Introduction 標題:英文字體-Arial (粗體) / 字型 12  內文: 英文字體-Arial  / 字型 9 

The WST-PEX004 is a simple to use plug and play solution which lets the user extend HDMI signals up to 50m using a single low 

cost Cat.6 U/UTP cable (not included). For added convenience IR signals (20-60 kHz) can also be extended using the supplied IR 

Receiver and Emitter cables.  

Supporting resolutions up to Full HD 1920x1080p@60Hz, video content can be seen with incredible clarity at distances up to 50m, 

perfect for use in a variety of AV and digital signage applications in a range of settings. 

The Extender features an HDMI loop-through output on the Transmitter with simultaneous viewing so that a local display can be 

connected for monitoring or to create an additional viewing zone. To ensure the maximum compatibility when two displays are 

connected, the EDID data, which determines the supported video and audio formats, can be used from either a local monitor 

connected to the Transmitter or the remote monitor connected to the Receiver. 

Power over Cat.6 (PoC) functionality enables the Extender to operate from a single power supply connected to the Transmitter, 

allowing the Receiver to be located where there is limited access to mains power sockets making it ideal for retro fit installations. 
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產品簡介  

WST-PSP002 可將一個 HDMI 輸入源同步分配至兩個 HDMI 顯示器，最高支援解析度達 4K@60Hz，且可同時輸出 4K 及 1080P 兩種不同的解析

度，在不同情境下可選擇最適合的模式 (本產品提供三種 EDID 切換模式)，以達到最完美的相容性，適合用於家庭視聽娛樂、安全監控、廣告動態展

示等用途。 

 

產品特色  

⚫ 將一個 HDMI 輸入源分配至二路 HDMI 輸出 

⚫ 支援最高解析度達 4K@60Hz, 4:4:4, HDR10 

⚫ 可同時輸出 4K 與 1080P 兩種解析度 

⚫ 支援 HDCP1.4 & 2.2 

⚫ 支援 CEC (影像輸出第一埠) 

⚫ 支援 3D 

⚫ 支援音源格式 LPCM 7.1, Dolby TrueHD, Dolby digital Plus, DTS-HD Master Audio 

⚫ 支援三種 EDID 管理功能：Copy, UHD, FHD 

⚫ 支援 USB 韌體更新埠 

 

包裝內容物 

影像分配器 x 1 | USB Type-A to Micro-B 線材 x 1  

 

 

面版說明 
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EDID 說明 

⚫ Copy：EDID 複製模式 

在此模式下，學習連接輸出埠 1 之顯示器的 EDID，輸出埠 2 將輸出與輸出埠 1 相同之解析度。 

若輸出埠 1 未連接任何顯示器，則輸出埠 2 將輸出 4K@60HZ。 

若輸出埠 1 連接帶有 HDR 功能之顯示器，則可學習並支援 HDR10。 

⚫ UHD：EDID UHD 模式 

在此模式下，預設 EDID 為 4K@60HZ。支援同時輸出 4K 及 1080P 兩種不同的解析度。 

⚫ FHD：EDID FHD 模式 

在此模式下，預設與最高支援解析度為 1080P@60HZ。 

 

使用順序 

1. 透過 HDMI 線材連接 HDMI 來源設備至本產品之 HDMI 輸入埠。 

2. 透過 HDMI 線材連接本產品之 HDMI 輸出埠至 HDMI 顯示器。 

3. 如果無法正常出畫，請透過 USB Type-A to Micro-B 線材連接本產品之電源埠至一個 5V1A 變壓器。 

 

連接示意圖 
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產品規格 

介面              

輸入 HDMI Type-A (母座) x 1 

輸出   HDMI Type-A (母座) x 2 

傳輸  

HDMI 規範          HDMI 2.0 

HDCP 規範             2.2 / 1.4 

解析度輸出      4096x2160@60Hz / 3840x2160@60Hz / 1920x1200@60Hz / 1920x1080P@60Hz 

電源  

電源供應器(選配) 5V/1A DC 

最大功耗 1W 

環境  

操作溫度   0˚C～40˚C 

存放溫度  -20˚C～60˚C 

產品結構  

機殼材質                  鐵殼 

尺寸 W x D X H            61 x 93.6 x 15mm 

重量                    120g 

認證  

安規   CE / FCC / RoHS / REACH 

產地 中國 

 

 


